《单词百科:sharia是什么意思?sharia怎么发音?sharia的解释和用法》

英语单词sharia是什么意思?sharia怎么读?sharia怎么发音?美加网为您整理了sharia的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sharia怎么读

sharia的读音:[ri]

sharia的意思

1、n.伊斯兰教教法;

sharia的双语例句

- 1、Murders are frequent in Dagestan, in parts of which Islamic sharia law is enforced. 谋杀在达吉斯坦共和国(Dagestan)内实施伊斯兰律法的地区司空见惯.
- 2. Executions under Sharia law are usually carried out by firing squad out of public

view.

根据伊斯兰教教法,判决通常在公众注视下,由一个小组执行.

3. Under Sharia law in Khartoum, the normal punishment for indecent attire, including trousers, is 40 lashes.

根据喀土穆的宗教法律,对如穿长裤这样的"不当"穿着,一般的惩罚是40鞭.

4. Fresh religious violence has erupted in the north afterinthe introduction of Islamic Sharia law.

尼日利亚北部城市索库图又爆发了新一轮的宗教冲突,起因是有人希望实行伊斯兰教法.

5. In the Middle East Gold Securities launched a sharia compliant vehicle, also backed by gold bullion.

在中东,DubaiGoldSecurities推出了一种适合伊斯兰世界的投资工具,这种工具同样是以金条为基础.

6. We are not a aiming this at Muslims, we will are aiming at Sharia low law.

我们不是把目标指向穆斯林,我们的目标是穆斯林教法.

7. Yalcinkaya accused the party of seeking to replace Turkey's secular state with Sharia rule.

亚尔琴卡亚还指控这个党企图用伊斯兰教规取代土耳其的政教分离体制.

8. The predominantly Muslim north has progressively ushered in a stricter enforcement of sharia law since 2000.

在以穆斯林为主的北方自2000年以来已逐步执行更为严格的伊斯兰教法.

9. The twelve States in the area have used Sharia in cases of civil law.

这个地区的12个州都把伊斯兰教法作为民法.

10. Sharia is only applicable to Muslims.

伊斯兰教只适用于穆斯林.

11. Theform of law would replace the traditional charter, which was not as strict as

Sharia law.

新法将代替传统的宪章, 旧宪单不像新法那么严格.

12. Under Sharia law gay sex illegal, with penalty of death as young as 14 years old.

根据伊斯兰教教法,同性性行为是非法的,被处决者的最小年龄是14岁.

13. Among them there is no lack of extremists are introducing the Sharia in the whole country.

当地不乏激进分子,矢志把伊斯兰教教法在全国推广.

以上是美加网为您整理的sharia怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更 多关于sharia的用法、s

haria的释义、sharia的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/sharia

